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内容概要

本书以图文并茂的生动形式揭示了地图作者与地图读者间的内在联系。
通过作者对地图要素、传输理论、地图感受、投影、变形及其意义等多方面的具有独到之处的论述，
及所附大量的图、例证材料，不仅能使地图制图工作者开阔视野，也能使普通地图使用者增长对地图
的知识和使用能力。
本书可作为地理、测绘、旅游等方面的教学和学习参考书，是一本内容较为丰富的科普读物。
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作者简介

Mark Stephen Monmonier (born 2 February 1943) is a Distinguished Professor of Geography at the Maxwell
School of Syracuse University. He specializes in toponymy, geography, and geographic information systems. His
popular written works show a combination of serious study and a sense of humor. Most of his work is published by
University of Chicago Press. He has appeared on National Public Radio interview programs.
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书籍目录

第一章 地图的要素
第二章 地图制图传输
第三章 投影与实用
第四章 分级与等值区域图
第五章 目的与变形
结束语
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